
Wognum, 11 mei 2017 
 
Geachte leden van de commissie Ruimte,  
 
Vanavond besluit u over de uitbreidingsplannen van de firma Mol Freesia.  
Als omwonenden hebben we de indruk dat tijdens de meningsvormende raadsvergadering van 
afgelopen maandag is gecommuniceerd alsof er reeds een akkoord zou liggen tussen de 
omwonenden aan de Oosteinderweg in Wognum en de firma Mol.  
Die indruk willen we wegnemen: hoewel er twee overlegrondes zijn geweest, beide keren 
constructief van toon, is daar vooralsnog geen overeenstemming uitgekomen. De door omwonenden 
aangedragen oplossing van een aarden wal is door de firma Mol van de hand gewezen als te duur in 
zowel aanleg als onderhoud. Bij het door de firma Mol voorgestelde goedkopere alternatief hebben 
wij als omwonenden twijfels.  
Wellicht kan de gemeente, gezien de financiële belangen die er voor de gemeente mee gemoeid zijn, 
hier een rol in spelen? Bijvoorbeeld door de kosten voor de aanleg te dragen?   
De firma Mol heeft gesuggereerd een haag van 7,5 meter hoog van bamboe aan te leggen, die snel 
groeit en in de winter blad houdt. Hoe breed deze zou moeten worden en welke soort bamboe zou 
worden gebruikt, weten we niet.  
Tijd om dit voorstel (waar veel vragen over zijn) op papier uit te werken om het beter te kunnen 
beoordelen is er niet geweest. Als omwonenden zoeken we bovendien naar een manier waarop de 
afspraken zo kunnen worden vastgelegd dat we zekerheid hebben dat ze ook over tien of twintig jaar 
nog worden nageleefd.  
Ook hier zou de gemeente wellicht een rol kunnen spelen en zo het overleg vlot trekken.  
Betrokkenheid van het waterschap is nodig om onze zorgen over de (onder)bemaling weg te nemen.  
Wij hopen kortom op een constructief vervolg en betreuren de grote haast waarmee besluiten 
worden genomen die van grote invloed zijn op ons woongenot en de waarde van onze woningen en 
percelen.  
Met vriendelijke groet, namens bezorgde bewoners aan de Oosteinderweg,  
 
 
 
 


